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Partij Blz Vraag Antwoord Technisch/ 
inhoud 

CDA 4 Blz. 4: rechterkolom. Laatste 3 bullets (afboekingen 
ruimtelijke projecten, niet verrekenbare ambtelijke 
capaciteit op projecten en afboeking IT middelen bij 
overdracht naar DUO. Zijn deze items te 
kwantificeren? 

Projecten € 356.000 (ambtelijke capaciteit en niet verhaalbaar);  
IT-middelen ca € 300.000; extra capaciteit ca € 165.000.  
NB: deze optelling leidt niet tot het totale tekort van € 780.000, het zijn bedragen 
die van invloed zijn op het tekort. De specificaties worden gegeven op 
programmaniveau. 

Technisch 

D66 4 Ondanks ruim € 600.000 hogere lasten op het 
onderdeel Jeugd (inclusief WMO en Jeugd) is het 
nadeel op het totaal van het sociale domein beperkt 
tot ca € 60.000, door een overschot op de WMO van 
circa € 550.000. Deze verschillen zijn mede ontstaan 
omdat bij de raming voor de begroting 2016 is 
uitgegaan van de toen bekende volumes.  Waar is 
die € 600.000 voor gebruikt. 

Jeugdzorg Inhoud 

GL 4 Rekening sluit met een formeel tekort (negatief 
saldo) van ca € 800.000. Is dat financieel tekort 
ontstaan door gewijzigd beleid of door onvoorziene 
kosten? 

De oorzaak van dit tekort is op hoofdlijnen toegelicht op pagina 4. De oorzaak is niet 
gewijzigd beleid (uitgaande van begroting 2016). Het gaat om tegenvallende baten 
en hogere lasten dan voorzien in de begroting. 

Technisch 

GL 4 Welke lasten van de ruimtelijke projecten kunnen 
niet worden doorbelast? 

Het gaat hier met name om inzet van (ambtelijke) capaciteit, waarbij (nog) geen 
overeenkomst is met een derde partij of voor projecten waarbij de gemeente geen 
mogelijkheid heeft voor kostenverrekening, zoals de A9 en de Brug over de Amstel. 

Technisch 

OAA 4 Pagina 4; algemene inleiding, waarom wordt het 
bedrag  (781.000) in deze programmarekening niet 
gespecificeerd. En alleen maar verwezen naar 
begrotingswijzigingen en nieuwsbrieven. 

De specificaties zijn onderdeel van de door de raad vastgestelde 
begrotingswijzigingen. Ze zijn te gedetailleerd om op te nemen in de 
programmaverantwoording. Op hoofdlijnen is op blz. 4 aangegeven wat de 
belangrijkste invloedfactoren zijn van het resultaat 2016. 

Technisch 

OAA 4 Pagina 4; er zijn activa (en de rest van de zin) dit 
wisten we in 2015 toch al. 

Ja, we wisten dat dit er zou aankomen, maar omdat deze activa toen nog (deels) in 
gebruik waren, kon afboeking destijds nog niet plaatsvinden. 

Technisch 

D66 6 De fractie D66 heeft de volgende technische vraag 
bij de programmarekening 2016: Op pagina 6 staat 
een uitleg over het tekort van 780k. Het staatje 
verklaart slechts 139k. Waarom geen verdere uitleg 
op pagina 6? 

Via de Nieuwbrieven is het tekort van € 780.000 feitelijk al uitgelegd (totaal van  
€ 920.000 nadeel) en op hoofdlijnen zijn de belangrijkste oorzaken hiervan 
opgenomen op blz. 4 (zie ook vraag CDA blz. 4). Op blz. 6 staat het voordeel van  
€ 139.000 ten opzichte van de wijzigingen zoals vastgesteld n.a.v. de nieuwsbrieven, 
waardoor er een totaal nadeel is ten opzichte van de primitieve begroting van  
€ 780.000. 

Technisch 
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Partij Blz Vraag Antwoord Technisch/ 
inhoud 

OAA 6 Pagina 6; - 289.000 waarom is het begroten zo 
moeilijk 

Goed om te realiseren dat de begroting 2016  rond zomer 2015 is opgesteld, toen 
waren we net een half jaar bezig. Lang niet al het inzicht was toen aanwezig.  Het 
bedrag van € 289.000 betreft een verschil op "Jeugd" en moet samen worden 
genomen met het voordeel van € 88.000. Zoals ook al in de Nieuwsbrieven is 
gemeld, zijn de lasten van dit onderdeel moeilijk te ramen, omdat de gemeente 
slechts beperkt inzicht heeft in wie aanspraak maakt op zorg. Dit omdat er externe 
verwijzers zijn, waarvan de rekening achteraf wordt gepresenteerd. Complicerend is 
dat de opdrachten jaar-overschrijdend zijn en definitieve afrekeningen van een 
voorgaand jaar het saldo eveneens beïnvloeden. Ook heeft de wijze van inrichten 
van de begroting in producten en onderliggend rekeningschema er niet voor gezorgd 
dat budget en realisatie precies op elkaar aansluiten op productniveau. 

Technisch 

GL 7 Tabel pag 7: klopt het dat het oppervlak van 
openbaar groen sinds 2014 ongewijzigd 41 ha is? 

Het oppervlak openbaar groen is sinds 2014 niet ongewijzigd 41 ha gebleven. Na het 
actualiseren van de gegevens voor de BGT (Basisregistratie Grootschalige 
Topografie)  blijkt dat het totaal van het openbaar groen 53 ha is. 

Technisch 

CDA 13 Blz. 13: Cliëntondersteuning: Budget MEE is in 4e 
kwartaal 2016 verhoogd. Werkt dat ook in 2017 door 
en heeft dit al tot begrotingswijziging geleid, of komt 
dat nog? 

Door een toegenomen vraag naar cliëntondersteuning is in 2016 een aanvullende 
subsidie verleend en is het subsidiebudget voor 2017 ook verhoogd. Het bedrag dat 
in de begroting 2018 wordt voorgesteld zal hier ook op afgestemd worden. 

Inhoud 

OAA 14 Pagina 14; hoe is te verklaren dat de verschillen zo 
groot zijn. 

De toelichting is op hoofdlijnen gegeven; ook in Nieuwsbrieven is uitgelegd dat 
binnen Ouder-Amstel minder gebruik wordt gemaakt van deze voorzieningen dan er 
budget vanuit het Rijk is overgedragen.  

Technisch 

OAA 14 Pagina 14 ; om hoeveel mensen gaat dit Het gaat om 465 personen. Technisch 

CDA 17 Blz. 17: Zijn er in kader van ‘Samen maken we Ouder-
Amstel’ in 2016 al projecten uitgevoerd en zo ja 
welke? 

Ja, er zijn al diverse projecten uitgevoerd. De begrotingsapp is in 2015 en 2016 voor 
inwoners beschikbaar gesteld en er is een contactpersoon inwonersinitiatieven 
ingesteld. Daarnaast is onderzoek gedaan naar het inzetten van een digitale tool, de 
APV is geactualiseerd en gedereguleerd en er is bij diverse beleidsonderwerpen 
participatie toegepast. Zie hiervoor ook de 3e kwartaalrapportage zoals die op 17 
mei met het postoverzicht naar u is toegestuurd en de evaluatie beleidsparticipatie 
zoals die voor 29 juni staat geagendeerd. 

Inhoud 

OAA 17 Pagina 17 ; hoe vindt de inwoner zijn inbreng terug ? 
In hoeverre is burgerparticipatie een middel en geen 
doel. 
 

Zie voorgaande vraag CDA. Inhoud 
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Partij Blz Vraag Antwoord Technisch/ 
inhoud 

OAA 18 Pagina 18 ; in hoeverre is het project Veilig Thuis 
succesvol  

Zie beantwoording in bijlage 1. Inhoud 

CDA 21 Blz. 21: Post 682.25, Vrij gevestigden. Wat is dit? We 
hebben hiervoor de begroting aangepast met 90.000 
en vervolgens niets besteed. Graag uitleg hierover 
(geldt trouwens ook voor de post van 52.000 
daaronder 

In 2016 zijn diverse facturen vanuit de in het verleden gekozen  productenindeling 
niet verwerkt zoals dat aansluit bij de taken van Jeugdhulp . De hier genoemde 
posten betreffen jeugdhulp en sluiten (op inhoud) aan bij het overzicht op pag. 25 
"financieel overzicht jeugd". In dat overzicht is te zien dat er forse 
budgetoverschrijdingen zijn bij bijvoorbeeld jeugd -GGZ. De zorg van vrij gevestigden 
(j-GGZ zorg) bijvoorbeeld  is daarop geboekt. In 2017 zijn er aanpassingen geweest 
om dit te ondervangen. 

Technisch 

CDA 23 Blz. 23:  Er zijn 778 voorzieningen jeugdzorg in 2016 
verstrekt. Hoeveel waren dat er in 2015? M.a.w. hoe 
kunnen wij een dergelijk getal in context nader 
beoordelen als Raad? 

2016 startte met 371 lopende voorzieningen uit 2015. Er zijn 407 nieuwe aanvragen 
geweest (samen 778 voorzieningen) en 468 voorzieningen afgesloten. 2015 was het 
eerste jaar dat de gemeente verantwoordelijk was voor de jeugdhulp, er waren geen 
betrouwbare startcijfers. In totaal zijn 446 voorzieningen aangevraagd waarvan zijn 
77 afgesloten. De instroom in 2016 was met 39 voorzieningen in 2016 iets lager dan 
het startjaar 2015. Het in context beoordelen van deze getallen is op grond van 2015 
en 2016 niet goed mogelijk omdat er nog te weinig jaren zijn om te vergelijken.  

Technisch 

CDA 25 Blz. 25: Toelichting financieel overzicht linksonder. 
Een meevaller ad  57.000 uit 2015. Had deze ook niet 
opgenomen moeten worden in het rijtje incidentele 
posten op blz. 136 

De post persoonsgebonden budget voor jeugd is een post die ieder jaar weer 
gebudgetteerd wordt en die dus niet incidenteel is. 

Technisch 

CDA 25 Blz. 25: Wij begrijpen op zich de toelichting 
rechtsonder aan de pagina, maar zien graag toch 
uitleg over de grote negatieve uitkomst ad 412.074 
van post 682.21 (provinciale jeugdhulp) 

De grote negatieve posten over 2016 t.o.v. de begroting zitten met name in de  
jeugd GGZ. Grote spelers zijn dan met name Bascule (€ 300.000), Triversum  
(€ 200.000) en Vitree (€ 150.000). 

Technisch 

OAA 25 a. als de rek (2015; IvB) €667K is waarom begroting 
(2016; IvB) € 226K 

In de begroting 2016 is uitgegaan van de budgetten, zoals die door het Rijk zijn 
overgedragen. Dit om inzicht te houden in waar de plussen en minnen ontstaan. 
Over de ontwikkelingen bent u in de Nieuwsbrieven geïnformeerd. Daarnaast is er 
een administratieve oorzaak van verschillen. In 2017 wordt geprobeerd die op te 
lossen (het gaat om gebruik van producten en aansluiting tussen coderingen van 
subsystemen en BBV indeling; is te technisch om daar diep op in te gaan). 

Technisch 

OAA 25 b. Jeugd ggz rekening 3 X zo hoog als begroting ? zie antwoord onder 25a. Technisch 

OAA 25 c. 2 X jeugdveiligheid 
 

zie antwoord onder 25a. Technisch 
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Partij Blz Vraag Antwoord Technisch/ 
inhoud 

OAA 25 d. Kan alle jeugdzorg niet onder 1 noemer vallen? Vanuit de opbouw van de producten van Ouder-Amstel kan dat (nog) niet. Technisch 

OAA 27 Pagina 27; 2016 ? Op pagina 27 staat bij kopje wat 
zouden wij gaan doen; omtrent de taaltoets; pas in 
de loop van 2016 kan worden beoordeeld welke 
extra kosten dit met zich meebrengt. Onze vraag 
2016 is toch al geweest. 

dit is de tekst zoals die is opgenomen in de begroting 2016; in de kolom "wat hebben 
we gedaan" staat de verantwoording over deze voornemens. 

Technisch  

CDA 29 Blz. 29: Re-integratie: Uitstroom naar werk 26 
mensen en totale uitstroom WWB 46 mensen. 
Hoeveel waren dat er in 2015. M.a.w. hoe kunnen 
wij dergelijke uitkomsten in context nader 
beoordelen als Raad? 

In 2015 was de uitstroom naar werk 27 mensen en de totale uitstroom was 61. De 
instroom in 2015 was echter ook veel hoger dan in 2016. In 2015 was de instroom 71 
en in 2016 was deze 53. 

Technisch 

CDA 33 Blz. 33: Alcohol- en drugbeleid; Wat hebben de 
ontplooide activiteiten opgeleverd? 

Zie beantwoording in bijlage 2. Technisch 

OAA 33 Pagina 33; waar betalen we aan en wat krijgen wij 
ervoor? 

Zie beantwoording in bijlage 2. Technisch 

CDA 34 Blz. 34: Taakstelling huisvesting vluchtelingen (32) is 
in 2016 niet gerealiseerd. Hoeveel is wel 
gerealiseerd? 

In 2016 zijn er 5 statushouders gehuisvest. Technisch  

OAA 34 Pagina 34; in hoeverre is de inhaalslag uit te leggen 
aan eigen inwoners met urgentieverklaring? 

  Inhoud 

OAA 36 Pagina 36; 0? In 2015? ja, het gaat hier om de onttrekking aan de dekkingsreserve kapitaallasten en die 
kwam in 2015 niet voor. 

Technisch 

OAA 36 Pagina 36 ; waarom is dit bedrag niet in een 
begrotingswijziging opgenomen? 

Omdat er te laat is gecommuniceerd op welk moment het project zou worden 
afgesloten; een en ander heeft geen effect op het resultaat na bestemming. 

Technisch 

OAA 39 Pagina 39 ; de inzet van de Ouder- Kindcoach is 
geëvalueerd . Resultaat? 

beleidsplan Preventief Jeugdbeleid en Jeugdhulp is in februari 2017 door de raad 
vastgesteld en daarin is deze evaluatie input voor geweest met als resultaat 
continuering. 

Inhoud 

OAA 42 Pagina 42 ; wat is de status van de aanwijzing 
gemeentelijke monumenten? 

Er zijn inmiddels zeventien panden bezocht door de erfgoeddeskundige van MOOI 
Noord-Holland. Het gaat om panden in Ouderkerk, Duivendrecht en het landelijk 
gebied. Na de zomervakantie wordt nog een aantal panden in De Ronde Hoep 
bezocht.  Het gaat om zeven panden, meestal boerderijen. Daarna zal, op basis van 
de bevindingen tijdens de bezoeken, worden bepaald welke panden in aanmerking 
komen voor de status “gemeentelijk monument”.  

Technisch 
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Partij Blz Vraag Antwoord Technisch/ 
inhoud 

Voor die panden wordt een zogenaamde redengevende omschrijving gemaakt. De 
voorbereidingscommissie (hierin zitten leden van de Werkgroep Cultureel Erfgoed 
en een erfgoeddeskundige van MOOI Noord-Holland) doet een voorstel aan het 
college tot het aanwijzen van de gemeentelijke monumenten. B&W besluiten tot 
aanwijzing. Hierbij worden de eigenaars/gebruikers van de potentiele monumenten 
betrokken. De planning is erop gericht dit traject in 2017 af te ronden. 

CDA 45 Blz. 45: De bezetting van Bindelwijk en Dorpshuis 
wordt als zeer goed gekwalificeerd. Welke criteria 
liggen daaraan ten grondslag? (Wanneer is het goed, 
voldoende, matig of onvoldoende?) 

Er zijn geen algemeen geldende normen daarvoor. We ervaren zelf dat de gebouwen 
met name 's avonds zeer goed bezet zijn (elke avond doordeweeks vol). Overdag en 
met name in de weekenden is wel ruimte voor verbetering. In de loop van dit jaar 
kunnen we dankzij een landelijke benchmark voor het eerst een vergelijking maken 
met andere gemeenten, dan kunnen we wellicht beter bepalen hoe onze 
bezettingsgraad is. 

Technisch 

OAA 50 Pagina 50; in hoeverre gaat dit ten koste van de 
urgentieverklaring? 

  Inhoud 

CDA 51 Blz. 51: Wat moeten wij voorstellen bij de grote 
uitgave van 759.230 van  post 822 (Overige 
Volkshuisvesting)? 

Dit zijn met name kosten van personeel t.b.v. bouw- en woningtoezicht Technisch 

OAA 51 Pagina 51; exploitatie naar € 89K ? In vergelijk met rekening 2015 inderdaad een laag bedrag, maar de baten zijn in 
2015 vertekend door incidentele subsidie ontvangsten. De structurele raming is circa 
€ 90.000. 

Technisch 

OAA 52 Pagina 52; in hoeverre worden onderzoeken 
recentelijk tijdens presentatie besproken ingepast? 

  Inhoud 

OAA 57 Pagina 57; wat als blauwe zone structureel wordt 
doorgevoerd i.p.v. verplaatsing zou dit de begroting 
niet ten goede komen? 

Doorvoering ineens geeft geen financieel voordeel. Technisch 

GL 60 Tabel op pag 60: wat valt onder ‘algemene 
milieuzaken’? 

zijn met name doorbelaste kosten eigen personeel en kosten van de 
omgevingsdienst. 

Technisch 

OAA 69 Pagina 69; welk effect hebben de milieu ( geluids) 
onderzoeken gehad op de besluitvorming t.a.v. de 
woonboten? 

De besluitvorming over de woonboten moet nog plaatsvinden, dus het is nog niet 
bekend welk effect het geluidonderzoek daarop heeft gehad. Wel hebben de 
gemeenteraad en B&W op basis van de notitie “scenario’s woonboten ABPZ” een 
voorkeur uitgesproken voor scenario 3. De in deze notitie beschreven scenario’s 
houden rekening met de uitkomst van het geluidonderzoek.  
 

Inhoud 
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Partij Blz Vraag Antwoord Technisch/ 
inhoud 

De Ruimtelijke Economische Visie sluit aan op scenario 3 en wordt na het 
zomerreces voor besluitvorming aan de gemeenteraad voorgelegd. 

CDA 71 Blz. 71: Financieel overzicht projecten, post 821.02, 
uitvoering projecten: Hier is besteed  546.172. Wat 
betreft deze uitgaven en waarom is het 400.000 
hoger uitgekomen dan de gewijzigde begroting?’ 

Dit zijn met name doorbelaste kosten eigen personeel, waarvan het overgrote deel 
bij afsluiten van het jaar. Deze methodiek wordt in 2017 aangepast. 

Technisch 

OAA 71 Pagina 71; hoe staat het met de actualisatie (van 
projecten: IvB)? 

  Inhoud 

OAA 72 Pagina 72; wat is in praktijk gedaan met inbreng 
bewoners? 

Het proces om te komen tot een evenementenkader voor de Ouderkerkerplas is 
gestart met een openbare bijeenkomst op 2 februari 2016, georganiseerd door de 
gemeente samen met het Groengebied. Na deze openbare bijeenkomst is een 
klankbordgroep ingericht.  Naar aanleiding van hetgeen besproken is in de laatste 
klankbordgroepbijeenkomst van 16 november 2016 heeft het college aanpassingen 
gedaan in het definitieve voorstel (o.a. geen klein circus, geen tweede dag dance-
evenement en geen Cirque du Soleil op deze locatie).  
Zie verder de memo participatie evenementenkader Ouderkerkerplas, geagendeerd 
op 29 juni 2017. De gemeenteraad neemt gegevens van participatie (in dit geval 
klankbordgroep en burgerpeiling) mee in haar besluitvorming maar moet daarin 
toch altijd een eigen afweging maken en daarbij de verschillende belangen afwegen.  

Inhoud 

OAA 73 Pagina 73; geen baten toeristenbelasting de baten uit toeristenbelasting zijn verantwoord onder "belastingen" (zie pag 91). Technisch 

CDA 75 Blz. 75: Waarom is in tegenstelling tot het 
beleidsvoornemen in 2016 niet deelgenomen aan 
het project ‘Waar staat je gemeente’? 

Vanwege capaciteitstekort is het afgelopen jaar niet deelgenomen. De prioriteit lag 
bij het opstarten van DUO+. 

Technisch 

D66 82 Blz82 min bedrag voor kazerne Duivendrecht Dit is een baat in plaats van een last; het gaat om een bedrag van ca € 7.000 met 
name veroorzaakt door afrekening energieleveranciers. 

Technisch 

OAA 85 Pagina 85; welke baten staan er tegenover openbare 
orde? 

Geen, openbabe orde wordt gefinancierd uit de algemene uitkering. Technisch 

OAA 87 Pagina 87; waarom is er geen streefdatum 
opgenomen? 

De verandering heeft te maken met de visie op de gemeente. Daarom is het van 
belang aan te sluiten bij een nieuwe visie, die voorgesteld wordt door het project 
Visie 2030 te realiseren. Pas daarna kunnen we kijken naar wat we belangrijk vinden 
om te subsidiëren. Aangezien voorgesteld wordt de Visie 2030 pas na de 
verkiezingen definitief vast te stellen, geldt dit ook voor dit onderwerp. 
 

Inhoud 
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Partij Blz Vraag Antwoord Technisch/ 
inhoud 

CDA 88 Blz. 88:  Wij zien graag een overzicht van de restpost 
van 778.202 in relatie tot de bijgestelde begroting ad 
462.335 voor de belangrijkste onderdelen. 

deze "restpost" is de optelling van de "specificatie" die daarvoor is opgenomen. Technisch 

OAA 91 Pagina 91; minder toeristen? Primitieve begroting 2015 stond € 200.000, inclusief wijziging 2015 = € 256.000.  
Kohier 2015 (= 2014): € 256.000. In de primitieve begroting 2016 stond € 215.000; 
kohier 2016 (= 2015): € 222.000. De vermindering houdt verband met de 
economische crisis, die in 2015 nog voelbaar was. Dit is zichtbaar in de cijfers van 
2016. 

Technisch 

OAA 95 Pagina 95; in de programmabegroting van het 
groengebied Amstelland 2018 zijn de kosten 
verhoogd met een index van 0,65% gebaseerd 
inflatiecijfer CBS nov 2016 ? Bij bladzijde 95 
bedoelen wij dat ( zoals wij vorige week in raad 
begroting Groengebied hebben behandeld) zij 0,65 % 
inflatie hanteren. Het CBS inflatiecijfer uit november 
2016. Waarom hanteren wij dan 1 % ? 

De tariefsaanpassing voor 2016 is door de raad vastgesteld in 2015 op 1%.  Dit 
percentage was op dat moment (medio 2015) de basis vanuit het CPB. 

Technisch  

GL 96 Bedraagt de tegenvaller door te weinig leges 3 ton of 
€ 57.000? 

De leges voor omgevingsvergunningen was in de primitieve begroting € 630.000; via 
Nieuwsbrieven is dit afgeraamd naar €  340.000 en uiteindelijk is het uitgekomen op  
€ 283.000, dus een verschil van € 57.000 t.o.v. de bijgestelde raming en een verschil 
van € 300.000 ten opzichte van de primitieve begroting. 

Technisch 

OAA 96 a. *1000? De bedragen staan voluit, dus de tekst "Bedragen * 1.000" is verwijderd. Technisch 

OAA 96 b. Boete brengt meer op? De boetes brengen inderdaad meer op, maar minder dan begroot in 2016. De lijn 
van 2015 kan dus niet worden doorgetrokken. 

Technisch 

OAA 96 Pagina 96; in hoeverre is dit te wijten aan 
bezwaarprocedures tegen bouwplannen?  

Er is geen relatie tussen lagere baten omgevingsvergunningen en de 
bezwaarprocedures. De oorzaak ligt met name in een lager aantal bouwaanvragen. 

Technisch 

OAA 100 Pagina 100; in hoeverre is dit risico aan te geven als 
verhaalbaar in termijnen gestaffeld? 

Als een risico verhaalbaar zou zijn, dan mag het geen onderdeel zijn van de risico-
analyse, maar dan is het een debiteur. 

Technisch 

OAA 101 Pagina 101; in hoeverre is planschade de gemeente 
te verwijten? 

Het gaat hier niet om specifieke planschade, maar om de kans dat de gemeente 
geconfronteerd kan worden met planschade. 

Technisch 

CDA 107 Blz. 107: Welke beheer programma’s worden in 2017 
in DUO verband geactualiseerd en opnieuw 
vastgesteld? 

In 2017 wordt Assetmanagement opgezet voor Wegen en wordt het Gemeentelijk 
Rioleringsplan (GRP) opgesteld. Zodra het mogelijk is zal na conversie van de data 
naar het nieuwe beheersysteem een geactualiseerd beleid voor Openbare 
Verlichting opgesteld worden. 

Technisch 
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Partij Blz Vraag Antwoord Technisch/ 
inhoud 

OAA 107 Pagina 107; scholen zijn zelf toch verantwoordelijk 
voor het onderhoud? 

Ja dat klopt; schoolgebouwen horen hier inderdaad niet bij; er is in 2016 ook geen 
geld aan besteed. Dit is gecorrigeerd in de jaarrekening. 

Technisch 

OAA 110 Pagina 110; vorig jaar was dit ook al zoveel. Klopt dit 
wel en hoe komt dit. Op pagina 110 staat € 247.000 
voor groot en klein onderhoud. Vorig jaar was dit 
bedrag ook al zo hoog. Maken/ moeten wij ieder jaar 
deze hoge kosten wat betreft klein en groot 
onderhoud maken. 

De uitvoering van onderhoud is gebaseerd op het niveau van de door de raad 
vastgesteld onderhoudsniveau. Het kostenniveau is aan dit onderhoudsniveau 
verbonden. 

Technisch  

CDA 111 Blz. 111, tabel rechtsboven: Inzake regulier 
onderhoud gemeentelijke gebouwen is in 2016 de 
begroting verhoogd van 163.000 naar 203.000. 
Uiteindelijk slechts 118.000 besteed. Graag uitleg 
hierover? 

Op hoofdlijnen is er goed gepland, maar door feitelijke omstandigheden besloten tot 
een andere aanpak (bijvoorbeeld toch ernstiger dan gedacht en daardoor een 
andere aanpak). 
Zie verder beantwoording in bijlage 3. 

Technisch 

OAA 111 Pagina 111; waarom gaat men niet in op voorstellen 
die gedaan zijn aan het college met plannen voor 
d'oude school? 

 Inhoud 

OAA 118 Pagina 118; * 1000 ? Nee deze bedragen zijn correct weergegeven. Technisch 

CDA 125 Blz. 125: liquidatie-uitkering  38.345 Commissie 
Milieu Amstelland/de Meerlanden. Dit speelt al sinds 
2015. Wanneer komt het binnen? 

Dit geld is inmiddels binnen. Technisch 

CDA 136 Blz. 136: Incidentele lasten: Graag enige uitleg over 
de strekking van de posten ‘Onderzoek ruimte en 
DUO+  (15.000 en 45.000) 

In programmabegroting 2016 is € 12.000 geraamd voor onderzoek implementatie 
herzieningswet en voor harmonisatie processen en inzet binnen DUO+ € 150.000.  

Technisch 

GL 139 Het feitelijke tekort dat gerealiseerd is in 2016, ligt 
veel hoger, namelijk ca. € 2.800.000. Dit verschil zit 
hem in het negatieve saldo van onttrekkingen en 
toevoegingen aan de reserves van € 2.510.000 (meer 
onttrokken dan toegevoegd). In de begroting 
primitief was een negatief saldo van onttrekkingen 
en toevoegingen voorzien van € 521.000. Er is dus 
een kleine € 2M meer aan de reserves onttrokken 
dan oorspronkelijk voorzien. Dat wil zeggen dat de 
gemeente, indien er sprake is van ongewijzigd beleid 

De mutaties in de reserves kunnen niet zomaar opgeteld worden bij het resultaat, 
positief noch negatief. Immers mutaties uit de ingestelde bestemmingsreserves zijn 
onderdeel van de begrotingsrealisatie. Als voorbeeld de onttrekking aan de reserve 
openbaar groen of de realisatie Dorpshart Duivendrecht of de onttrekking ten 
behoeve van de infrastructuur. Ook is in 2016 in september een grote mutatie door 
de raad goedgekeurd in relatie tot DUO+.  Al deze mutaties zijn door u als raad 
goedgekeurd. Er is geen sprake van onvoldoende sturing of een onjuiste begroting. 
 
Zie verder tabel in bijlage 4. 

Technisch en 
inhoudelijk 
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Partij Blz Vraag Antwoord Technisch/ 
inhoud 

t.o.v. de begroting 2016 primitief, € 2,8M meer heeft 
uitgegeven aan de realisatie van vastgesteld beleid 
dan begroot was. Dat kan twee dingen betekenen: of 
er is onjuist begroot of er is onvoldoende sturing 
geweest op de realisatie van lasten en baten, of 
beide. (dit is ook een politieke vraag voor de 
commissie). 

CDA 143 Blz. 143: Vordering BTW compensatiefonds:  
Waarom een dergelijke toename en is het inmiddels 
al binnen?  Wanneer heeft de gemeente voor het 
laatst BTW controle gehad of is er een horizontaal 
toezichtarrangement met de Belastingdienst? 

De toename is het gevolg van Duo+. Het is nog niet ontvangen. Controle is meer dan 
15 jaar geleden en er is geen horizontaal toezicht. 

Technisch 

CDA 143 Blz. 143: Vorderingen debiteuren sociale zaken. Wij 
zien graag een verloopstaatje van begin naar eind. In 
het bijzonder hoeveel er is afgeboekt en hoeveel is 
toegevoegd aan de voorziening) 

Zie de tabel in bijlage 5. Technisch 

CDA 143 Blz. 143: Winstneming Ouderkerk Zuid is 
doorgeschoven vanuit 2016 naar vermoedelijk 2017. 
Gaat dit ook in 2017 lukken en waarom is het niet in 
2016 afgerond kunnen worden? 

Het project wordt in 2017 afgesloten en dan wordt de winst gerealiseerd. Het is in 
2016 niet afgesloten, omdat de inrichting van het openbaar gebied nog niet is 
afgerond. 

Technisch 

CDA 146 Blz. 146:  Linksonder  staat (in de toelichting) dat per 
saldo 3.019.000 aan de reserves is onttrokken. 
Welke getallen moeten wij optellen en aftrekken om 
hierop te komen? (het lukte ons niet). 

Dat het niet lukt klopt, het bedrag moet zijn € 3.291.000 (ex resultaat 2016). Deze 
omissie is hersteld. 

Technisch 

CDA 147 Blz. 147: Egalisatie vervanging riolering, nu 
4.831.000. Hoewel hoog bedrag werd vorig jaar 
aangegeven dat het eigenlijk nog te krap is. Hoe 
beoordeelt u de stand ultimo 2016? 

Uitgaande van het rioolbeheer/investeringsplan, zoals dat in 2011 door de raad is 
vastgesteld, moet de voorziening groeien naar een niveau van circa € 7.400.000 om 
alle toekomstige (vervangings)investeringen te realiseren. De stand ultimo 2016 is 
derhalve nog niet op dit niveau.  

Technisch 

CDA 151 Blz. 151 (staat berekening EMU saldo). Wat is de 
relevantie hiervan of is dit eigenlijk alleen een 
‘verplicht nummer’?  

Het is inderdaad een verplicht onderdeel om op landelijk niveau in beeld te brengen 
of we als Nederland blijven onder de 3% (max) begrotingstekort zoals afgesproken in 
het verdrag van Maastricht in 1992. 

Technisch 

GL ? Wat was het doel van de ‘milieucommissie’, wie zat 
erin en waarom is deze opgegeven? 

De milieucommissie is inmiddels opgeheven bij instellen van de omgevingsdienst; 
deelnemers waren de wethouders vanuit Amstel Meerlanden. 

Technisch 
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OAA alg Vraag over gehele programmarekening ; wat is de 
reden dat de programmarekening op deze manier 
wordt opgezet? De vraag heeft betrekking op het feit 
dat de resultaten behoorlijk gunstiger zijn als de 
begroting 2017. Op zich kun je zeggen goed, maar op 
voorhand worden wensen van partijen niet 
realiseerbaar geacht. Graag uw uitleg. 

Het resultaat van de rekening is niet gunstig te noemen. Dit kan wel voor een 
individuele post zo zijn. Daarnaast is gedurende het jaar middels 
begrotingswijzigingen een aantal te voorziene wijzigingen al doorgevoerd.  
Een en ander heeft niets met (politieke) wensen te maken. 

Technisch 

OAA alg Vraag over gehele programmarekening ; wat is de 
reden dat de programmarekening op deze manier 
wordt opgezet? De vraag heeft betrekking op het feit 
dat de resultaten behoorlijk gunstiger zijn als de 
begroting 2017. Op zich kun je zeggen goed, maar op 
voorhand worden wensen van partijen niet 
realiseerbaar geacht. Graag uw uitleg. 

Het geraamde resultaat van de begroting 2017 was € 55.000 (voordeel). Het 
resultaat van de rekening 2017 is € 781.000 nadeel. Hiervan was € 920.000 (nadeel) 
gemeld bij de verschillende begrotingswijzigingen, waardoor ten opzichte van deze 
wijzigingen er een voordeel is van € 139.000. Dus ons inziens zijn de resultaten niet 
gunstiger dan in de begroting geraamd; alleen gunstiger ten opzichte van de 
bijgestelde begroting. 

Technisch 

GL RV Extra capaciteit t.b.v. ‘projecten, exploitatie en 
anders’. Zijn dat structurele extra kosten?  Gaat het 
om externen of vaste krachten? Hoe zullen deze 
kosten in de toekomst gedekt worden? waarom 
worden deze kosten onder ‘projecten’ ingedeeld 
terwijl het ook over andere zaken gaat? 

Deze kosten worden niet onder projecten ingedeeld, maar hier wordt aangegeven 
dat de inhuur van capaciteit niet alleen voor projecten heeft plaatsgevonden. 

Technisch 

GL RV Is het bedrag t.b.v. de werkzaamheden op de v.d. 
Madeweg  
€ 120.000 of € 240.000? Wat is voor dat bedrag 
gedaan? Hoe zullen de werkzaamheden die nog 
verricht moeten worden: het afsluiten van de 
(ingang naar) onderdoorgang tot het straatniveau/ 
het aanbrengen van de buitenverlichting / het 
verplaatsen van de helling voor de minder validen 
naar de Duivendrechtse kant gefinancierd worden? 

In 2016 is de bestaande wegconstructie van de Van der Madeweg tussen het 
metrostation Van der Madeweg en de Diemerdreef vervangen. Het totale 
projectbudget is in totaal met ongeveer € 120.000 overschreden. De 
overschrijdingen zijn met name terug te vinden in de onderdelen wegen en verkeer. 
Een groot deel is te verklaren door de dubbele fasering in de uitvoering. In overleg 
met - en op verzoek van de nood- en hulpdiensten en de buurgemeenten 
Amsterdam en Diemen zijn de werkzaamheden uiteindelijk gefaseerd uitgevoerd. 
Daarnaast valt een deel te verklaren door een aanpassing in het lengteprofiel van de 
weg die is doorgevoerd waarmee de hoogteverschillen in de rijbaan zijn verholpen. 
Het gedeelte Van der Madeweg vanaf onder het metrostation tot aan de Joan 
Muyskenweg zat niet in de scope van de werkzaamheden, omdat dit Amsterdams 
beheergebied is.  
 

Technisch 
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GL RV Waarvoor is de € 148.000 van de 
bestemmingsreserve groen gebruikt?  

Voor groenprojecten. Technisch 

GL RV Welke risico’s van de ruimtelijke projecten zijn 
gedekt uit de reservering van € 1 mln.? 

Risico's dat kostenverhaal zoals geraamd niet of minder mogelijk is of dat geraamde 
kosten of opbrengsten hoger of lager uitvallen dan nu is geraamd. Daarnaast voor 
ontwikkelkosten voor projecten die bestuurlijk gewenst zijn, maar waar nog geen 
opbrengsten tegenover staan. 

Technisch 

D66 Begr Blz 7 begrotingsnotitie: Pm en 0 bij jeugdzorg wat is 
verschil tussen 0 en PM 

Pm betekent dat het bedrag nog niet bekend is; 0 wil zeggen dat in dat jaar geen 
kosten worden geraamd. 

Technisch 

 


